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Питање постављено Савјету министара БиХ – „На једној од претходних сједница, 

Савјет министара БиХ је одлуком одобрио Министарству здравља РС-а 2,7 милиона 

КМ за изградњу болнице у Касиндолу. Иако и здравство у Федерацији БиХ (односно 

грађани - корисници здравствених услуга) има потребу за изградњом нових и 

реконструкцијом старих болничких капацитета, донесена је једнострана одлука коју 

сматрам незаконитом и зато тражим образложење од Савјета министара зашто је 

поступило на овакав незаконит начин?“ 

 


